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PROTOKÓŁ NR 123/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 1 lipca 2021 r. 

W dniu 1 lipca 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CXXIII 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 
5. Jan Pertek  – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXIII posiedzenie Zarządu. 

Następnie Starosta przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) wnioski dyrektorów szkół o wyrażenie zgody na utworzenie oddziałów łączonych w roku szkolnym 
2021/2022 ,  

2) wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o przyznanie dodatkowych środków 
na zakup wyposażenia do nowej sali gimnastycznej oraz na inne remonty i naprawy, 

3) podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Panem S. Żarczyńskim dyrektorem 
Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie na zasadzie zgodnego porozumienia stron w związku 
z przejściem na emeryturę. 

4) podjęcie uchwał w sprawie nieodpłatnego przekazania pomocy dydaktycznych i sprzętu 
zakupionego w ramach projektu „Podniesienie kwalifikacji i kompetencji zawodowych uczniów 
i uczennic szkół zawodowych powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego” na rzecz ZST w Trzciance oraz 
CKZ w Czarnkowie (2 uchwały). 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu:  

1) prośba Stowarzyszenia na Rzecz Dziecka i Rodziny prowadzącego Placówkę „Słoneczny Dom” 
w Krzyżu Wlkp. o rozważenie możliwości przeznaczenia zwalnianego mieszkania na mieszkanie 
usamodzielnień dla wychowanków placówki, 

2) informacja o wycenie gruntu położonego w Białej gm. Trzcianka. 

3. Wniosek Fundacji Ochrony Praw Konsumentów S&P o przesunięcie środków i utworzenie nowej 
pozycji kosztowej w kosztorysie realizacji zadania z zakresu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

4. Prośba Zespołu Domów Pomocy Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek 
Rodziny Maryi w Wieleniu o dofinansowanie prac remontowych dachu. 

5. Spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie dofinansowania zadań drogowych w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.  

7. Sprawy różne.  

Ad.1 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

1) wnioski dyrektorów szkół o wyrażenie zgody na utworzenie oddziałów łączonych w roku szkolnym 
2021/2022 
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Zarząd przeanalizował wnioski dyrektorów następujących szkół o wyrażenie zgody na utworzenie 
oddziałów łączonych w roku szkolnym 2021/2022: 

- Zespół Szkół Technicznych w Trzciance (zał. nr 2) – wniosek dotyczy wyrażenia zgody na utworzenie 
trzech klas pierwszych (w tym dwóch dwuzawodowych): 

 w zawodach: technik pojazdów samochodowych/technik budownictwa o liczebności 32 uczniów 
(17+15), 

 w zawodach: technik spedytor/technik architektury  krajobrazu o liczebności 30 uczniów (17+13), 

 w zawodzie: technik informatyk o liczebności 33 uczniów. 

Powyższa struktura klas pierwszych wynika ze wstępnych wyników naboru do klas pierwszych wg stanu na 
dzień 29 czerwca 2021 r. przed ostatecznym potwierdzeniem przez kandydatów woli podjęcia nauki w ZST 
w Trzciance, a więc wyłącznie na podstawie złożonych w szkole podań. 

Zarząd ustosunkował się do powyższego wniosku pozytywnie. 

- Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 3) – wniosek dotyczy wyrażenia zgody na utworzenie oddziału 
łączonego technikum w dwóch zawodach: technik spedytor (20) i technik elektryk (11). Aktualna 
liczebność to 31 uczniów z możliwością zwiększenia stanu osobowego oddziału. 

Dyrektor we wniosku podkreśla, że decyzje uczniów lub rodziców dotyczące wyboru szkół poza miastem 
 powiatem w bieżącym roku szkolnym nasiliło się w sposób znaczący, wobec czego stworzenie oddziału 
jednorodnego w zawodzie w obecnej sytuacji demograficznej staje się w gminie Krzyż  Wlkp. niemal 
niemożliwe. Spośród zawodów na poziomie technikum ostatecznie największy odzew wśród absolwentów 
szkół podstawowych miał technik spedytor i technik elektryk. Ten drugi jest dla szkoły szczególnie ważny 
w perspektywie nowego patronatu PKP Energetyka, który czeka na uczniów. Założeniem Dyrekcji jest 
utworzenie dwóch oddziałów w szkole dla młodzieży: jednego w szkole branżowej I stopnia oraz jednego 
na poziomie technikum – dwuzawodowego. 

Zarząd ustosunkował się do powyższego wniosku pozytywnie. 

- Zespół Szkół w Trzciance (zał. nr 4) – wniosek dotyczy wyrażenia zgody na utworzenie oddziału 
trzyzawodowego klasy I technikum – w zawodach: technik ochrony środowiska, technik hotelarstwa, 
technik logistyk. 

Termin dostarczania świadectw przez absolwentów szkoły podstawowej upływa 14.07.2021 r., na ten 
moment wpłynęło łącznie 30 podań na w/w kierunki. 

Zarząd po przeanalizowaniu powyższego wniosku, wyraził zgodę na utworzenie oddziału łączonego, 
jednak w dwóch zawodach, a nie w trzech, pozostawiając decyzję co do ich wyboru Dyrekcji szkoły. 
W związku z tym, że nabór trwa do 14.07. możliwe jest jeszcze dokonanie zmiany decyzji przez uczniów co 
do ostatecznego wyboru kierunku.  

Po ogłoszeniu przez komisję rekrutacyjną ostatecznej liczby kandydatów Zarząd będzie oczekiwał 
informacji o powziętych przez Dyrekcję działaniach i ich efektach. 

- Zespół Szkół w Czarnkowie (zał. nr 5) – wniosek dotyczy wyrażenia zgody na utworzenie: 

 2 oddziałów po 24 uczniów (logistyk i informatyk), 

 2 oddziałów dwuzawodowych po 28 uczniów (grupy 16+12), 

 1 oddziału dwuzawodowego (grupy 12+18). 

Powyżej zaproponowany podział – z uwagi na liczbę podań do technikum (153) oraz na wielkość 
laboratoriów i dostępnych ogólnych sal do 30 osób – ma na celu utworzenie zamiast 4 planowanych dla 
120 uczniów oddziałów o 1 oddział więcej, tj. 5 oddziałów technikum 5-letniego. Konsekwencją miałoby 
być przyjęcie większej niż planowano liczby mechatroników, logistyków i informatyków, jednocześnie 
rezygnując z technika handlowca ze względu na liczbę podań poniżej 10. Rozwiązanie to pozwoli na 
przyjęcie 132 zgłoszonych uczniów zadeklarowanych co do I wyboru. 

Zarząd zaakceptował prośbę związaną z uruchomieniem 5 oddziałów technikum, jednakże w innej 
konfiguracji zawodów. Zarząd proponuje, aby w celu zminimalizowania kosztów kształcenia 
minimalizować podziały na grupy zawodów licznych np. mechatronik, logistyk i wskazuje pod rozwagę 
następujące podziały: 
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 1 oddział technik mechatronik (30-32 osoby), 

 1 oddział technik logistyk (30-?) 

 1 oddział technik informatyk (24 osoby) 

 1 oddział technik ekonomista – doprowadzić do 24 osób, 

 1 oddział technik reklamy i technik żywienia i usług gastronomicznych (minimum 24 uczniów). 

Na informację o ostatecznej decyzji dotyczącej powstałych oddziałów Zarząd będzie oczekiwał po 
14.07.2021 r. 

2) wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o przyznanie dodatkowych środków 
na zakup wyposażenia do nowej sali gimnastycznej oraz na inne remonty i naprawy 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem dyrektora LO w Czarnkowie (zał. nr 6) o przyznanie szkole dodatkowych 
środków, które pozwolą sfinansować zakup wyposażenia niezbędnego do funkcjonowania sali 
gimnastycznej wraz zapleczem na łączną kwotę 100.880,00 zł, jak również środków na remonty i naprawy 
na łączną kwotę 39.500,00 zł. 

Zarząd po przeanalizowaniu wniosku, widzi potrzebę wyszczególnionego we wniosku doposażenia nowej 
sali gimnastycznej wraz zapleczem, w znacznej części jeszcze przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. 
Co do zakresu, kwot i terminów prowadzone będą rozmowy z Dyrektorem LO w Czarnkowie oraz 
Wydziałem Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Panem S. Żarczyńskim dyrektorem 
Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie na zasadzie zgodnego porozumienia stron w związku 
z przejściem na emeryturę 

Pan Sławomir Żarczyński, będąc nauczycielem mianowanym, jest od 01.09.1999 roku Dyrektorem Liceum 
Ogólnokształcącego im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie. W związku z zamiarem przejścia na emeryturę 
pismem z dnia 11.06.2021 r. zwrócił się do Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego z prośbą o rozwiązanie 
umowy o pracę na zasadzie zgodnego porozumienia stron ze skutkiem prawnym jej rozwiązania na dzień 
27.08.2021 r. 

Mając powyższe na uwadze, Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 
rozwiązania umowy o pracę z Panem Sławomirem Żarczyńskim Dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego 
im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie na zasadzie zgodnego porozumienia stron – w obecności 5 członków 
Zarządu: 

5 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 358/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

4) podjęcie uchwał w sprawie nieodpłatnego przekazania pomocy dydaktycznych i sprzętu 
zakupionego w ramach projektu „Podniesienie kwalifikacji i kompetencji zawodowych uczniów 
i uczennic szkół zawodowych powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego” na rzecz ZST w Trzciance oraz 
CKZ w Czarnkowie. 

Przedmiotowe pomoce dydaktyczne i sprzęty zakupione zostały z Europejskiego Funduszu Społecznego, 
w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. Są one niezbędne 
do prowadzenia dodatkowych zajęć realizowanych przez szkoły w ramach projektu pn. „Podniesienie 
kwalifikacji i kompetencji zawodowych uczniów i uczennic szkół zawodowych powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego”. Możliwość wykorzystania zakupionych pomocy podczas realizacji zajęć projektowych 
ułatwi uczniom i uczennicom osiągnięcie założonych efektów, co w konsekwencji wpłynie na podniesienie 
ich kompetencji uniwersalnych oraz umiejętności pożądanych przez pracodawców. Po zakończeniu 
realizacji projektu zakupione sprzęty  i pomoce dydaktyczne wykorzystywane będą na zajęciach 
programowych oraz zajęciach dodatkowych w celu lepszego kształcenia i szkolenia zawodowego, 
odpowiadającego w większym stopniu na potrzeby rynku pracy. Zakupione pomoce dydaktyczne  i sprzęty 
stanowić będą wyposażenie pracowni szkolnych. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przekazania pomocy dydaktycznych i sprzętów zakupionych w ramach projektu pn. „Podniesienie 
kwalifikacji i kompetencji zawodowych uczniów i uczennic szkół zawodowych powiatu czarnkowsko-
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trzcianeckiego” realizowanego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 
2014-2020, Oś  Priorytetowa 8 Edukacja, Działanie 8.3 Wzmocnienie oraz dostosowanie kształcenia 
i szkolenia zawodowego do potrzeb rynku pracy, Poddziałanie 8.3.1 Kształcenie zawodowe młodzieży – 
tryb konkursowy, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego na rzecz Zespołu Szkół 
Technicznych w Trzciance – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 359/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania 
pomocy dydaktycznych i sprzętów  zakupionych w ramach projektu pn. „Podniesienie kwalifikacji 
i kompetencji zawodowych uczniów i uczennic szkół zawodowych powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego” 
realizowanego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, Oś  
Priorytetowa 8 Edukacja, Działanie 8.3 Wzmocnienie oraz dostosowanie kształcenia i szkolenia 
zawodowego do potrzeb rynku pracy, Poddziałanie 8.3.1 Kształcenie zawodowe młodzieży – tryb 
konkursowy, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego na rzecz Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Czarnkowie – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 360/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba Stowarzyszenia na Rzecz Dziecka i Rodziny prowadzącego Placówkę „Słoneczny Dom” 
w Krzyżu Wlkp. o rozważenie możliwości przeznaczenia zwalnianego mieszkania na mieszkanie 
usamodzielnień dla wychowanków placówki 

Zarząd przeanalizował wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Dziecka i Rodziny w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 10) 
o rozważanie możliwości przeznaczenia zwalnianego niebawem mieszkania w budynku, w którym 
funkcjonuje prowadzona przez Stowarzyszenie Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza, na tzw. mieszkanie 
usamodzielnień dla wychowanków placówki. 

Zarząd wstępnie widzi taką możliwość, jednak podjęcie jakiejkolwiek wiążącej decyzji wymaga dalszych 
konsultacji. 

2) informacja o wycenie gruntu położonego w Białej gm. Trzcianka 

Zarząd zapoznał się z wyceną gruntu (zał. nr 11) położonego w Białej gm. Trzcianka, o sprzedaż którego 
w grudniu ubiegłego roku wnioskował obecny dzierżawca. Zarząd na posiedzeniu w dniu 14 stycznia br. 
zobowiązał pracownika Starostwa Powiatowego odpowiedzialnego za sprawy z zakresu gospodarowania 
mieniem do podjęcia czynności związanych z przygotowaniem gruntów do sprzedaży, w tym do zlecenia 
operatu szacunkowego. Na moment rozpatrywania wniosku przedmiotowe grunty stanowiły grunty rolne 
V klasy i w planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczone były jako teren rolniczy. Uchwałą NR 
XXXVII/379/21 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 29 kwietnia 2021 r. ustalony został miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka na obszarze wsi Biała, z którego wynika, że 
przedmiotowe grunty zyskały status terenów pod zabudowę (nr 922/2 w całości, nr 920 częściowo).  
Zgodnie z operatem szacunkowym sporządzonym w dniu 29.06.2021 r. wartości rynkowe działek zostały 
określone na kwoty 66.900,00 zł w przypadku działki nr 920 oraz 71.860,00 zł w przypadku działki nr 
922/2. 
Wobec zaistniałej sytuacji Zarząd widzi potrzebę rozeznania, czy gmina Trzcianka zwracała się do Powiatu 
jako właściciela gruntu w sprawie zmiany przeznaczenia w/w terenów w planie zagospodarowania 
przestrzennego i czy Powiat zabierał głos w tej sprawie. Konieczne będzie także spotkanie z dzierżawcą, 
który wnioskował o sprzedaż przedmiotowych gruntów w celu poinformowania o obecnym stanie 
przedmiotu wyceny i uzgodnieniu dalszych działań. 
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Ad. 3 
Wniosek Fundacji Ochrony Praw Konsumentów S&P o przesunięcie środków i utworzenie nowej pozycji 
kosztowej w kosztorysie realizacji zadania z zakresu nieodpłatnej pomocy prawnej 

Zarząd przeanalizował wniosek Fundacji Ochrony Praw Konsumentów S&P (zał. nr 12) o przesunięcie 
środków pieniężnych określonych w kosztorysie jako „Koszt 1” w wysokości nieprzekraczającej 10% na 
utworzenie nowej pozycji i przeznaczenia na ten cel kwoty 500,500 zł. 

Fundacja wniosek swój motywuje faktem zwiększenia nakładu pracy w ramach obsługiwanych punktów, 
związanym z koordynacją punktu zwłaszcza w okresie jego funkcjonowania w formie stacjonarnej. 

Proponowana zmiana w kosztorysie nie wpłynie na zwiększenie udzielonej dotacji na realizację zadania 
publicznego, w związku z czym Zarząd przychylił się do wniosku. 

Ad. 4 
Prośba Zespołu Domów Pomocy Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek 
Rodziny Maryi w Wieleniu o dofinansowanie prac remontowych dachu 

W związku z koniecznością szerszego rozeznania tematu, przedmiotowy wniosek (zał. nr 13) Zarząd będzie 
analizował na jednym z najbliższych posiedzeń. 

Ad. 5 
Spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie dofinansowania zadań drogowych w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład” Program Inwestycji Strategicznych 

Zarząd spotkał się Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w temacie uruchamianego przez Kancelarię 
Prezesa Rady Ministrów oraz Bank Gospodarstwa Krajowego „Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 
Inwestycji Strategicznych”. W ramach programu samorządy miałyby uzyskać do 95% bezzwrotnego 
dofinansowania na inwestycje, wysokość dofinansowania jest zależna od obszaru priorytetowego, 
w którym mieści się planowana inwestycja. Program realizowany jest poprzez promesy inwestycyjne 
udzielane przez BGK.  

Podczas posiedzenia dyskutowano na temat zadań inwestycyjnych, planowanych przez Powiat do 
realizacji, które miałyby szanse uzyskania dofinansowania w programie. W toku dyskusji pojawił się szereg 
wątpliwości formalnych dotyczących naborów m. in. czy konieczna jest pełna dokumentacja projektowa, 
czy program przewiduje system „zaprojektuj i wybuduj”, czy możliwa jest transakcja wiązana dwóch 
samorządów podczas realizacji inwestycji, czy program przewiduje dofinansowanie wyłącznie zadań 
inwestycyjnych, czy także remontów. Podczas posiedzenia ustalono, że dopiero odpowiedzi na powyższe 
oraz inne pytania pozwolą wskazać możliwe do dofinansowania zadania. 

Starosta poinformował także, że po dzisiejszym posiedzeniu Zarządu wraz z Wicestarostą wezmą udział 
w spotkaniu z wicepremierem Jarosławem Gowinem oraz Grzegorzem Piechowiakiem sekretarzem stanu 
w Ministerstwie Rozwoju, Pracy i Technologii. Spotkanie odbędzie się w Szamotułach i dotyczyć będzie 
między innymi właśnie „Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych”, będzie 
zatem okazją do wyjaśnienia pewnych wątpliwości. Ponadto w dniach 05.-06.07.2021 r. w Żerkowie 
odbędzie się Konwent Powiatów Województwa Wielkopolskiego, na którym także omawiany będzie w/w 
program. 

Wobec powyższego Zarząd powróci do tego tematu na najbliższym powiedzeniu. 

Ad. 6 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 24 czerwca 2021 r. 
w związku z tym został on przyjęty. 

Ad. 7 
Sprawy różne.  

W sprawach różnych poruszono kwestię pisma Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance 
z dnia 30.06.2021 r. (zał. nr 14), będącego prośbą o zapoznanie się z wnioskiem o udostępnienie hali 
sportowo-widowiskowej z puli godzin Gminy Trzcianka na koncert charytatywny, mający odbyć się w dniu 
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17.07.2021 r.. Dyrektor informuje, że wniosek otrzymał w dniu 29.06.2021 r., a sam dokument budzi 
wątpliwości, ponieważ data wydarzenia nie była konsultowana przez organizatorów koncertu. Trudności 
spotęgowane są faktem, iż w hali działa Punkt Szczepień Powszechnych, a masowa impreza może wpłynąć 
na zastrzeżenia dotyczące organizacji punktu od strony zapewnienia warunków sanitarno-epidemicznych. 
Dyrektor wskazuje, że należałoby wówczas rozważyć dodatkową dezynfekcję w postaci np. usługi 
ozonowania. Ponadto zawarta we wniosku ilość uczestników (400) jest niezgodna z aktualnie 
obowiązującymi wytycznymi dla organizatorów imprez o charakterze kulturalnym, gdyż obecnie na 
widowni można udostępnić 75% miejsc. Miejsca w hali wynoszą łącznie 396. Brak konsultacji terminu 
spowodował ustalenie grafiku z zaplanowaniem urlopów pracowników wypadających w tym właśnie 
okresie, co rodzi następstwa techniczne w postaci braku kadry pracowniczej. Dyrektor MDK w swoim 
piśmie deklaruje chęć współpracy i dołożenia wszelkich starań w kwestii udostępnienia obiektu, niemniej 
jednak zwraca się z prośbą o porozumienie w tej sprawie z Burmistrzem Miasta i Gminy Trzcianka, który 
udzielił zgody na organizację imprezy. Ponadto udostępnienie obiektu wymaga zarówno wsparcia 
finansowego w trudnej sytuacji jednostki, jak również wsparcia osobowego z uwagi na plan urlopów i fakt, 
iż dzień realizacji wydarzenia jest dniem wolnym od pracy. 

Mając na uwadze powyższe wątpliwości Zarząd postanowił, że do Burmistrza Trzcianki skierowane 
zostanie pismo z prośbą o uzupełnienie wniosku o wskazanie organizatorów w/w wydarzenia 
kulturalnego. Ponadto zaproponowane zostanie także zorganizowanie roboczego spotkania 
organizatorów koncertu z Dyrektorem MDK w Trzciance i przedstawicielem Starostwa Powiatowego w 
Czarnkowie w obecności przedstawiciela Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, celem wyjaśnienia wszelkich 
wątpliwości i określenia ramowych warunków koncertu. 

Więcej spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 1 lipca 2021 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 


